



香港青年協會鄭堅固幼稚園  
The Hong Kong Federation of Youth Groups KK Cheng Kindergarten

2023/24 學年入學申請表  
Application Form for Admission in the 2023/24 School Year

只供本幼稚園填寫  
For Official Use Only

申請編號  
Application No : \_\_\_\_\_  
取消日期  
Cancel Date : \_\_\_\_\_  
原因  
Reason : \_\_\_\_\_

(請於 2022 年 9 月 3 日及 10 日(星期六)交回申請表及有關文件)

Please submit the application form and relevant documents on 3<sup>rd</sup> & 10<sup>th</sup> of September 2022

甲部：幼兒個人資料

Part A: Child's Particulars

中文姓名 Name in Chinese		性別 Sex	<input type="checkbox"/> 男 M <input type="checkbox"/> 女 F	半身近照 Photo
英文姓名 Name in English		家中常用語言 Spoken language at home		
出生日期 Date of Birth		年齡 Age		
出生證明書編號 Birth Certificate No.		出生地點 Place of Birth		
住址 Home Address				
住宅電話 Home Telephone		手提電話 Mobile No.		電郵地址 Email Address

乙部：入學意願

Part B: Apply Willingness

申請班級 Applying for Class	<input type="checkbox"/> 上午班 (A.M.)	<input type="checkbox"/> 下午班 (P.M.)	<input type="checkbox"/> 全日班 (Whole Day)	<input type="checkbox"/> 幼兒班 (K1)	<input type="checkbox"/> 低班 (K2)	<input type="checkbox"/> 高班 (K3)
----------------------------	--	--	---	--------------------------------------	-------------------------------------	-------------------------------------

丙部：家庭成員資料

Part C: Family members

與申請人關係 Relationship with applicant	中文姓名 Name in Chinese	年齡 Age	身份證號碼 HK.ID No.	學歷 Academic Qualification	職業 Occupation	聯絡電話 Mobile No.

注意事項 / Points to Note :

- 此表格所提供的個人資料只供用作處理幼稚園入學申請之用，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。  
Personal data in this form is provided for processing application for kindergarten admission, applicants have the right to access, correct and update their own personal data.
- 填妥之入學申請表連同出生證明書副本、針咭副本(正、背面)、兩個已填妥地址及貼上\$2.2 郵票的回郵信封一併交回本校。請注意如資料不全者，該入學申請將不獲處理。  
Submit a completed Application Form along with the Birth Certificate copy, Immunization Record copy (including page with the child's name) and 2 self-addressed HK\$2.2 stamped envelopes to our school. Please note that if application with insufficient information or documentation will not be processed.
- 若取錄後，本表格將於學校檔案中妥為保存；取消輪候、中途退學及畢業生的資料將於七年後銷毀。  
After official acceptance, the school will securely file this form and relevant student data for 7 years.

家長/監護人在填妥入學申請表及已閱畢「注意事項」，明白及同意其內容後，請於下方簽署：

Parent / guardian have read the completed application form and completed the "Points to Note", and understand and agree with their content, please sign below:

家長/監護人姓名  
Name of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署  
Signature of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_

交表日期  
Date : \_\_\_\_\_